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Verslag Overlegvergadering | Cliëntenraad en Directie RSZ 
 
Datum 18 januari 2024 
Tijd 14.00-15.00 uur 
Locatie Bestuurskamer RSZ, Nieuwe Parklaan 58, Den Haag 
Aanwezigen Rachel Martijn (RM), Brecht van Beers (BB), Piet Emmer (PE), Arnold Sandhaus 

(AS), Jan Jaap Schmitz (JS), Marlies Boesten (Bo) (notulen) 
Afwezig Wout Barentsen (WB), Saskia Tannemaat (ST), Ode Wolters (OW) 
Genodigden Esmee Klein Bramel 
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Opening, welkom en mededeling     
JS opent de bijeenkomst. JS is vanochtend bij de Brug geweest. Ode, Wout en Saskia zijn 
afwezig. 
Agenda is compleet met de punten van het vooroverleg. 

  
2 Verslag overlegvergadering 11-12-2023 
 De actielijst wordt doorgenomen en aangevuld. Zie onder het verslag. 

Er wordt een overleg gepland met Lievegoed en HWW en de CR om een aantal punten uit 
het advies te borgen. RM maakt een agenda. (Actie: RM). Marlies gaat een datumvoorstel 
doen. 

  
3 Bespreekpunten                                                              
 MIC in aanwezigheid van Esmee Klein-Bramel 

Esmee geeft een toelichting. V wordt goed bekeken. Risico-analyse wordt gemaakt.  
Accepteren we een risico dat iemand valt. Is veel aandacht voor en de keuzes die gemaakt 
worden iom verwanten. 
In de maatregelen is een opbouw van minst beperkend naar meer beperkend. Bv sensor in 
de nacht. Laag laag bedden. Ook nog valmat ernaast. Daarna bedhek omhoog. Riem in de 
rolstoel wordt niet snel ingezet. 
 
Incidenten grensoverschrijdend: Paar bewoners (2) die verzorging niet toelaten. 
Je wilt de bewoner zo min mogelijk dwingen. Die meldingen zijn een periode heel veel 
gemeld. Scholingen over gehad met ergo en fysio over hoe je de bewoner kan benaderen. Is 
een thema geweest en is veel besproken in het team om ze op een lijn te krijgen. 
 
De CR wil in de toekomst een rapportage van de meldingen en de follow up na de overname. 

 Facilitaire dienst januari/ februari: stand van zaken. 
Facilitaire dienst is ontmanteld. Aantal zaken liep achter. De CR wil weten hoe gaat het nu 
ivm kwaliteit en continuïteit van zorg? 
RM: het loopt en wordt ook opgepakt door Lievegoed.  
Er is gedeeltelijk een facilitaire dienst ingehuurd. En deels vanuit medewerker zelf. 
Praktische zaken: klusclub met 2 medewerkers die de deelnemers ondersteunen. 
Ma en vrij is Michiel Mulder van Artaban in huis. Is ingewerkt en doet o.a. sleutelbeheer 
Op di en do Daan Homburg ingehuurd voor technische ondersteuning. 
Rahana werkt van 1 dag naar 4 dagen bij de receptie. Christina werkt ook 1 dag bij de 
receptie. Vormen samen app groep en team dat een keer in de twee weken bij elkaar komt. 
 
BMI waren niet gecheckt. In januari laten checken. Doen het. Maar wel wat vragen bv deur 
die niet dichtvalt. 
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Brandblussers waren over datum. Zijn vervangen. 
 
De CR signaleert nog wel een paar knelpunten. Bv Schoonmaak op de Linde. Is een Zoom 
over geweest. Persoonlijke hygiëne vraag aandacht en het is niet altijd even schoon. 
In de avond zitten bewoner in de woonkamer. Zou fijn zijn als begeleiding zich met hen 
bemoeit. Medewerkers zitten vaak op kantoor. Is cultuur geworden bij de Linde. Graag 
aandacht voor. Voegt RM toe aan de samenvatting. 
Morgen hebben BB en JS een overleg met José over de dagbesteding. 

 -ZZP therapeuten: Wat gaat daarmee gebeuren? 
Zijn in beeld bij HWW en LG. Hebben overleg gehad met Sandra en José. 
Wanneer communicatie naar verwanten? Dat wil de CR graag. Gaat RM na hoe het zit (Actie: 
RM). Volgende week groot overleg HWW. Aandachtspunt. 

 Kamerindeling 
Verdeling bewoners somatiek en De Brug: Er blijven aantal bewoners van HWW op de 
afdeling somatiek wonen. Kiezen zij ervoor om antroposofisch te worden? Wat betekent het 
voor de antroposofische signatuur. Neemt RM mee voor de bijeenkomst met HWW-CR. 
(Actie: RM) De afdeling van de Brug en somatiek worden antroposofisch. 
 
Ode heeft woonwensen gesprek gehad. Degene die het gesprek leidde wist niet hoe het zou 
worden. Ging niet daadwerkelijk over woonwensen maar alleen over het verhuizen. Er is niet 
gesproken over de woonwensen. 
Esmee heeft het gesprek gevoerd op de Brug. De meesten hebben de wens uitgesproken 
voor een eenpersoonskamer. 
Vraag was met name of bewoners mee willen verhuizen. RM gaat Ode vragen wat ze 
specifiek bedoelde. (Actie:RM) 

 -Huiskamerassistent: 
 Is er duidelijkheid waar de huiskamerassistent bij HWW terecht komt. Verwanten zien hem 
graag terug in de woonkamer.  
RM geeft toelichting. De functies worden door HR-managers naast elkaar gelegd. 
Zowel voor de Linde en voor de somatiek. De medewerkers worden overgenomen. De vrees 
is dat hij bij HWW naar de centrale keuken wordt verplaatst.  
Dat mag niet volgens RM. Personeel heeft ook nog geen duidelijkheid. Bespreken in overleg 
met HWW en LG. Ook vragen aan GH  zodat zij het schriftelijk kan bevestigen. Het staat in 
de nieuwsbrief van december. 
 

 Projectgroep antroposofie 
Hoe draait de projectgroep? Bij HWW wordt nog niet eenduidig gereageerd op antroposofie. 
Dat vindt de CR niet plezierig. 
HWW gaat Eshoeve/ Residentie verbouwen omdat ze antroposofisch worden. Medewerkers 
moeten er ook zelf iets van maken. Deelname aan projectgroep antroposofie moet geborgd 
zijn. Zowel van OR en CR. Mogelijk verwanten VG toevoegen in Houtwijk want ze zitten toch 
nog 1,5 jaar samen. 
Bij de laatste bijeenkomst is Ode niet geweest. 
Vanuit de OR is nu ook geen deelname vanwege ziekte. Herman stopt vanaf 1-3-24. Het is 
wiebelig. Esmee wil erin. Wie vanuit de CR kan extra aansluiten. 
Ilse en Monica (voeding) zijn ook aangesloten.  
De CR gaat het onderling bekijken. En in de klankbordgroep kijken. AS gaat Els bellen om te 
kijken of zij mensen kent. (Actie: AS) 
Na de verhuizing kijken voor versterking CR. Agenderen voor de volgende keer. (Actie 
Marlies) 
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Rondvraag en sluiting      

 - BB: Wanneer wordt gecommuniceerd over Houtwijk over de kamers? Plattegrond wie waar 
komt en wat in de kamers blijft? 
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Kamers de Linde zijn toegewezen. BB heeft nog vragen. Gaat BB aan Cathy vragen. 11 
kamers worden geschilderd.  
 
- JS bij de Linde wordt geen onderscheid gemaakt tussen bewoners. Bv niemand krijgt toetje 
terwijl sommigen het wel kunnen gebruiken. Er wordt ook niet gewogen. 
RM geeft aan dat de vragen aan Monica gesteld kunnen worden. Je krijgt ook geen 
persoonlijke instructies bij het koken. Is al gevraagd maar de follow up is niet wat het moet 
zijn volgens de CR. 

  
 Vergaderdata 2024 
 Data overleg met directie: 13 en 29 februari vervallen. 

Marlies doet een nieuw datumvoorstel voor begin februari met HWW en Lievegoed. 
Op 20 februari met OR vanaf 15.00 uur. Afsluitend overleg en borrel met OR en CR op 20-2-
24 
 

  
 

  
 


